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سیاست 4
فارس - سید عباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در حکمی، با اشاره به سوابق و تجربیات محمد سلطانی فر در حوزه مطبوعات و رسانه های عمومی وی را به عنوان 
معاون امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی این وزارتخانه منصوب کرد. پیش از این حسین انتظامی، معاون امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی وزارت ارشاد بود. وزیر ارشاد همچنین 
از خدمات حسین انتظامی قدردانی کرد. براساس این گزارش حسین انتظامی در حکمی از سوی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، به عنوان »دستیار ارشد وزیر« منصوب شد.

 سلطانی فر معاون مطبوعاتی
 وزارت ارشاد شد 

خبر مرتبط
   

تکل نوبخت روی علی کریمی! 
کاربران شبکه های اجتماعی از اظهارات دیروز سخنگوی دولت به شدت انتقاد کرده و مثل همیشه با چاشنی طنز به 
نقد آن پرداختند. در این توئیت ها که با هشتگ هایی چون »پشیمانیم«، »سنگ پا«، »درس عبرت« و »وقاحت« همراه 
بود، تصاویری از حضور بازیگران، ورزشکاران و چهره های هنری در میتینگ های انتخاباتی دکتر روحانی دیده می شد. 
همچنین کاربران زیادی با استفاده از تکنیک فتوشاپ، تصویر سر نوبخت را روی بازیکنی که روی علی کریمی تکل رفته 
بود، قرار داده و این اظهارات سخنگوی دولت را طعنه به سلبریتی ها دانستند. تعدادی از توئیت های کاربران در واکنش 

به اظهارات نوبخت را در ادامه می خوانید.
* فکر کنم نوبخت انتظار داشته وقتی هشتگ پشیمانم می زدیم، عکس شناسنامه هامونو هم منتشر می کردیم که مهر 

خورده.
* سلبریتی ها با وجود »عمله« خطاب شدن توسط حسام آشنا، معرفی به عنوان »دسیسه چین« توسط خاتمی و تیر خلاص 
نوبخت که رسما گفت شما »مگر رای دادید که طلبکارید«، هنوز دلیل رای خود را رئیس جمهور نشدن فرد دیگری  می دانند.

* دولت محترم، نمک خوردید حداقل نمکدون نشکنید!
* صبر کن تو همین انتخابات بعدی می فهمی ما کی رای دادیم.

* الان با آب و صابون که هیچی با سنگ پا باید روی سلبریتی هایی که خودشونو کشتند تا روحانی رای بیاره، بشوریم.
* نکنه 24 میلیون رأی دهنده از چین وارد کردین ما خبر نداریم.

* رای دادن به روحانی مث مهریه اس که کی داده،کی گرفته!
* شرایط پشیمانی از رای دادن به روحانی؛ دسیسه گر بودن، نادان بودن، داشتن پروفایلِ کمپین باروحانی تا۱4۰۰ و 

داشتن عکس از برگه رای که حاوی نام روحانی باشد )جهت کوبیدن بر صورت نوبخت(
* می ترسم چند روز دیگه بگه اصلا غلط کرده اند رای داده اند!
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گفت و گوی روز

...ویژه های خراسان
دستور فوری رئیس جمهور برای فروش 

شرکت های دولتی

بر اساس ابلاغیه یک مقام مسئول در دولت به همه وزرا و 
معاونان رئیس جمهور، تاکید شده است با عنایت به دستور 
حجت الاســلام روحانی در جلسه رسمی هیئت دولت، 
دستگاه های اجرایی موظف شده اند به منظور کوچک 
سازی دولت و کاهش هزینه های دستگاه های اجرایی، 
به واگــذاری شرکت های تحت پوشش خود از طریق ساز 
و کارهای بورس یا از دیگر طرق موجود، در اسرع وقت 

اقدام کنند.

ذره بین جدید دولت روی محصولات تراریخته

طبق بخشنامه روزهای اخیر یک نهاد مسئول به تعدادی 
از دستگاه های مربوط در امر نظارت بر محصولات غذایی، 
تاکید شده با توجه به ضرورت کنترل مواد و فراورده های 
دارای ترکیبات تراریخته اعم از وارداتی یا تولید داخل، 
مخاطبان این ابلاغیه موظفند در صــورت وجــود اجــزا و 
های  دستورالعمل  رعایت  ضمن  تراریخته،  ترکیبات 
برچسب گــذاری محصولات مذکور، نتایج کنترل های 
آزمایشگاهی و سایر مستندات مربوط به هر محموله و 
محصول تولیدی یا وارداتی را نگهداری و کلیه محصولاتی 
که حاوی ترکیبات سویا، کلزا، کانولا، ذرت یا پنبه دانه 
باشند، روی برچسب محصولاتشان، نشان تراریختگی را 

اعلام کنند.

...آن سوی سیاست
  امید ادیب 

political@khorasannews.com

دقت در اظهارنظر برای حفظ سرمایه اجتماعی 
اظهارات روز گذشته سخنگوی دولت توسط کاربران فضای 
اجتماعی به سخنان چندی پیش رئیس دولت اصلاحات 
و همچنین فرمایشی خواندن کمپین »پشیمانیم« توسط 
حسام الدین آشنا ضمیمه شد. مجموع این موضع گیری 
ها که به دلیل نامناسب بودن ادبیات، از آن برداشت اشتباه 
شده، با واکنش منفی حامیان دولت در فضای مجازی روبه رو 
شد. اگر به عقب بازگردیم می بینیم که یکی از دلایل پرشور 
بودن 2 انتخابات ریاست جمهوری در سال های 92 و 96 
اول حضور پررنگ سلبریتی ها در تشویق مردم برای حضور 
در انتخابات و دوم گسترش شبکه های اجتماعی بوده که 
اتفاقاً هر دو علت، در نهایت به سود دولت فعلی تمام شده 
است. موضع گیری های اخیر که ناشی از بی دقتی چهره های 
دولتی و حامیان آن ها صورت گرفته، جدا از اثری که در حوزه 
جناحی خواهد گذاشت و ممکن است درصد رأی جریان 
اصلاحات و اعتدال را در مقابل طیف اصولگرا کم کند، یک 
اثر کلان تر بر کل انتخابات خواهد گذاشت و آن عبارت است 
از کاهش مشارکت و سرد شدن تنور انتخابات در آینده. از این 
جهت، رئیس دولت دوازدهم و چهره های اثرگذار دولت، که 
نشان داده اند شاید در مواجهه با منتقدان خود اشتباهاتی 
داشته اند، باید توجه کنند که این بار روی سخن با حامیان 
شان است و سرخوردگی فعلی که در بخشی از بدنه حامیان 
دولت دیده می شود ممکن است در نهایت به ضرر نظام تمام 
شود. توضیحات احتمالی سخنگوی دولت در روزهای آینده 
ممکن است بخشی از برداشت اشتباه را اصلاح کند، اما تمام 
ضربه ای را که به مشارکت عمومی زده اصلاح نخواهد کرد.  

...خارج از دستور 
 محمد اکبری 

تمجید عجیب 2 نماینده از لاریجانی

ابراز لطف عجیب نادرقاضی پور نماینده ارومیه مبنی براین که 
»مجلس بدون حضور لاریجانی، مجلس نیست«  موجب تشکر 
رئیس مجلس از وی و خنده حضار شد. وی با انتقاد از  عدم 
به سازی واحد های  مسکونی روستایی خطاب به لاریجانی 
گفت: اگر دولت نخواهد کاری انجام دهد، باید چه کار کنیم؟ 
چه ابزار نظارتی در اختیار داریم که با وزیری که کار نمی کند، 
برخورد کنیم؛ آقای لاریجانی شما علم دارید و وقتی در مجلس 
حضور ندارید، مجلس، مجلس نیست. پیشنهاد می کنم که 
بندی بیاورید که اگر مسئولان یا وزیری نخواهد چنین قانونی 
را انجام دهد، عزل یا استیضاح شود؛ چرا که ما قانون نوشته ایم 
اما اجرا نمی شود. لاریجانی در پاسخ به این تذکربا خنده  گفت: 
شما به بنده لطف دارید! پیشنهادات خود را ارائه دهید، من هم 
فکر می کنم. همچنین جهانبخش محبی نیا نماینده مردم 
میاندوآب، شاهین دژ و تکاب در جریان بررسی ماده ۱57 آیین 
نامه داخلی مجلس در جریان بررسی لایحه حمایت از حقوق 
معلولان گفت: حضرت امام )ره( فرمودند شهید بهشتی به 
تنهایی یک ملت است و امروز برای ما ثابت شده است که دکتر 

لاریجانی به تنهایی برای ما یک مجلس است.  

 کواکبیان: روحانی را خیرالموجودین 
می دانستیم

مصطفی کواکبیان طی تذکری با تاکید گفت: ما به روحانی 
رای دادیم و حمایتش می کنیم اما در عین حال انتقاداتمان 
را نیز مطرح می کنیم. وی با بیان این که عــده ای گفته اند 
که اصــلاح طلبان از رای به ایــن دولــت پشیمان شده اند 
اظهارکرد: در آن زمان هم خیرالموجودین را حتما آقای 
روحانی می دانستیم و پشیمان هم نیستیم اما مفهوم این 
صحبت آن نیست که از دولت انتقاد نکرده و چون زمانی رای 

مثبت داده ایم دیگر انتقاد نکرده و در مجلس منفعل باشیم.

نامه امیدی ها به رئیس جمهور در اعتراض به 
گرانی  تخم مرغ

پروانه مافی، عضو فراکسیون امید مجلس با اشاره به این که 
ما  دربــاره موضوعاتی که برای عموم مردم حساس است، 
حساس هستیم از نامه فراکسیون متبوعش به رئیس جمهور 

در اعتراض به گرانی برخی اقلام به ویژه تخم مرغ خبر داد.

لاریجانی میلاد حضرت عیسی مسیح )ع( را 
تبریک گفت

علی لاریجانی رئیس مجلس در آغاز جلسه علنی مجلس با 
اشاره به فرارسیدن سال نوی میلادی، اعلام کرد: میلاد 
مسعود حضرت عیسی مسیح )ع( را به تمامی مسیحیان 
به ویژه هموطنان پیرو آن حضرت تبریک عرض می  کنم و 

زندگی خوب و خوشی را برای آن ها آرزومند هستم.

هوشنگ امیر احمدی استاد دانشگاه نیوجرسی 
آمریکا گفت: احمدی نژاد به آن صورت که در کشور 
می گویند ضد آمریکایی نبود و کارهایی هم علیه 
آمریکا نکرد. وی افزود: مشکل احمدی نژاد دهانش 

بود و هر حرفی که به دهانش می آمد 
می گفت-من عذرخواهی می کنم 

و قصد توهین به ایشان را ندارم-
بنابراین با زبانش برای خودش 

دشمن درست می کرد اما 
در عمل کار خاصی انجام 

نمی داد. / نامه نیوز

رئیس  عباسی  گفت: حسن  یقین  انــدیــشــکــده 
کار خدا بود تا برخی به قدرت برسند 
و مــردم به ناکارآمدی این جماعت 

پی ببرند و بــرای مــردم مشخص 
شود که ناکارآمد هستند. 

/ فارس

سجادی،  عضو شــورای مرکزی جبهه سیدکمال 
نیروهای خط امام و رهبری تصریح 

کرد: درست است که اصولگرایی 
و اصلاح طلبی دقیق تعریف نشده 

است اما امکان گفت وگو بین 
این جریان ها با مرزبندی 

وجود دارد. / ایلنا

چهره ها و گفته ها

هادی محمدی – سخنگوی دولت در خصوص تشکیل 
هشتگ ها و پویش ها دربــاره پشیمانی بابت رای دادن 
به روحانی اظهار کرد : ما هنوز از اعتماد مردم برخوردار 
هستیم و غیر از این فضاسازی ها که در فضای مجازی 
پیش می آیدبه طور مستمر از عمق جامعه نظر داریم و می 
دانیم که بسیار متفاوت از فضاسازی های منتقدان دولت 
است که به هر بهانه ای در لباس موافقان ظاهر می شوند  
در واقع باید از این هایی که گفتند پشیمانیم پرسید کی 
رای داده بودید که الان پشیمان هستید؟ البته ممکن 
است چند نفری هم در چنین فضایی جوگیر شوند که 

خیلی مهم نیست.

اموال مردم را مال خودمان یا پدرمان نمی دانیم 	 
به گزارش خراسان، محمد باقر نوبخت در نشست خبری 
هفتگی خود با رسانه ها ، اظهار کرد : دولــت باید این 
را بپذیرد که می تواند منتقد داشته باشد؛ همه دولت 
ها هم منتقد داشتند و ما هم داریـــم و ایــن که میزان 
انصاف منتقدان و اعتقادشان برای متوقف کردن دولت 
چقدراست بحثی دیگر است اما به صراحت سوال می کنم 
آیا این پدیده نوظهوری است یا قبلا هم بوده است؟ شما 
می دانید که قبلا هم بوده اما مردم با همه این ها انتخاب 
خود را داشتند. البته این به این معنی نیست که مردم همه 
کارهای دولت را تایید کردند . مردم با رای خود به این 
دولت گفتند با همه این ها ما به دولت اعتماد داریم. دولت 
معتقد است که همچنان بر سر پیمان با مردم پافشاری می 
کند و موفقیت و پاداش خود را رضایت واقعی مردم می 
دانیم و اموال مردم را هرچند محدود است، نفله نمی کنیم 
. ما این اموال را مال خودمان یا مال پدرمان نمی دانیم 
این ها مال مردم است و تلاش می کنیم این ها برای مردم 

بمانند و به نحو عاقلانه به نفع مردم استفاده شوند.

وزیر اطلاعات درباره شنود توضیح دهد 	 
معاون رئیس جمهور در واکنش به سخنان سخنگوی قوه 
قضاییه مبنی بر این که دولت خودش متقاضی امر شنود 
است، اظهار کرد: دستگاهی که باید درباره چنین چیزی 
سخن بگوید وزارت اطلاعات است و من انتظار دارم وزیر 
اطلاعات درباره این موضوع پاسخ روشنی بدهد. البته همه 

شما می دانید که این دولت به دنبال این که یک شهروند چه 
صحبتی می کند، نیست، چرا که ما به حقوق شهروندان 
احترام می گذاریم اما باز هم از وزیر اطلاعات درخواست 

می کنم که درباره این موضوع توضیح دهد.

در شورای عالی امنیت ملی راجع به هر 3  شخصیت 	 
در حصر تصمیم گیری شد

ــورای عالی امنیت ملی همچنین در پاسخ به  عضو ش
پرسشی درباره این که چرا در ماه های اخیر شاهد برگزاری 
دیدارهای متعدد با مهدی کروبی بوده ایم اما دیداری با 
میرحسین موسوی انجام نشده است؟ اظهار کرد: در این 
زمینه دبیر شورای عالی امنیت ملی یا سخنگوی تعیین 
شده آن باید اطلاع رسانی کند اما در شورای عالی امنیت 
ملی راجع به هر سه شخصیت در حصر تصمیم گیری شد و 
خودم نیز تصور می کردم که برای هر سه نفر دیدارها انجام 

شود که در این زمینه سوال خواهم کرد.

مشکل ایران و عربستان فراتر از مسابقات فوتبال 	 
است 

سخنگوی دولت در پاسخ به سوال خبرنگاری مبنی بر این 
که به دلیل اختلاف های موجود بین ایران با عربستان و 
امــارات در موضوع میزبانی بازی های جام باشگاه های 
آسیا مشکلاتی ایجاد شــده و آیــا رایزنی بــرای حل این 
مشکل شده است؟ گفت: موضوع فراتر از یک بازی فوتبال 
است. مواضع دولت درباره عربستان در آخرین سخنرانی 
بیان شد، مشکل ما با مردم عربستان نیست با سیاست 
غیرانسانی این کشور است. هیچ انسانی نمی تواند درباره 
وضعیت کودکان یمن بی تفاوت باشد، آنــان درصــدد 
کشورگشایی هستند و جز تخریب زیر بناهای این کشور 
چه کار کرده اند. وی یادآور شد: این ها فکر می کردند که 
ظرف دو هفته فرد مد نظر خود را در صنعا روی کار می آورند 
، اما آیا این کار شد؟ چه کسی جرئت کرد بیاید؟همان گونه 
که وزیر خارجه فعلی آمریکا گفت، توان دیپلماسی ایران 
بالاست، به توان نظامی ما هم ایمان آورده انــد. مردان 
دیپلمات ما کهنه کار هستند و برای آرامش منطقه هر کاری 
انجام می دهند و حتی حاضر هستند که در مسئله یمن به 

عربستان کمک کنند تا منافع ملت یمن تامین شود.

با سوال از کسانی که اعلام کردند از رای دادن به روحانی پشیمانند

نوبخت: کی رای داده بودید که الان پشیمانید؟ 
در شورای عالی امنیت ملی راجع به هر 3 شخصیت در حصر تصمیم گیری شد 

 مدیرعامل
 خبرگزاری ایرنا استعفا کرد

تسنیم – خدادی، مدیرعامل خبرگزاری 
ایرنا روز گذشته از تقدیم استعفای خود به 
وزیر ارشــاد خبر داد و گفت: در خصوص 
دلایل استعفا بعداً توضیح خواهم داد. در همین حال 
فرارو گزارش داد استعفای خدادی از سوی سید عباس 

صالحی پذیرفته شده است.

 موحدی  کرمانی
 در بیمارستان بستری شد

فارس - آیت ا... موحدی کرمانی  دوشنبه 
ــران   ــه گــذشــتــه در بــیــمــارســتــانــی در ت
بستری  شد.در این باره یکی از نزدیکان 
آیت ا... موحدی کرمانی گفت:  ایشان برای آزمایش های 
دوره ای به بیمارستان مراجعه کردند و از این رو حال 

عمومی شان کاملًا مساعد است.

دومین کنگره حزب کارگزاران استان 
تهران برگزار می شود

ایسنا - دومین کنگره حزب کارگزاران 
سازندگی استان تهران فردا )پنج شنبه 
7دی ( با حضور شخصیت ها و مسئولان 
سیاسی، دبیران استان تهران ، احــزاب ، نمایندگان 
مجلس و اعضای شــورای اسلامی شهر تهران برگزار 

می شود.

حسین دهباشی به ۴ ماه حبس تعزیری 
محکوم شد

ــارس- حسین دهباشی ســازنــده فیلم  ف
انتخاباتی دکتر روحانی در  سال 92 در 
بابت  محترم  ــاه  ــ دادگ نــوشــت:  توئیتی 
یادداشتی که نگارنده در نقد آقای قاضی زاده هاشمی 
وزیر بهداشت نوشته بود اینجانب را به لحاظ افترا و نشر 

اکاذیب به 4 ماه حبس تعزیری محکوم کرد.

...درحاشیه

...نگاه سوم
امام جمعه تبریز در اتوبوس! 

پایگاه مشرق با انتشار این تصویر نوشت: حجت 
الاسلام و المسلمین آل هاشم، امام جمعه تبریز از 
اتوبوس شرکت واحد برای ایاب و ذهاب استفاده 
می کند. دو تصویر بالا که از یک سو استفاده از حمل 
و نقل عمومی و از سویی دیگر حضور بدون تشریفات 
امام جمعه تبریز در حجره های طلاب را نشان می 
دهد، در روزهای اخیر بین کاربران زیادی دست به 

دست شده است. 

در پی اظهارات جعفرزاده ایمن آبادی، نماینده رشت در 
مجلس درباره کم بودن حقوق نمایندگان در مجلس، بسیج 
دانشجویی پردیس هنرهای زیبای دانشگاه تهران با اهدای 
یک عدد »سنگ پا« به او، از وی درخواست کرد با حضور در 
جمع دانشجویان درباره عملکرد مجلس فعلی و علت افزایش 
حقوق نمایندگان شفاف سازی کند. همچنین پایگاه خبری 
تابناک در یادداشتی به شدت از این اظهارات انتقاد کرد. 
به گزارش خبرآنلاین، ایمن آبادی چند روز پیش با اشاره 
به این که پنج میلیون و 4۰۰ هزار تومان حقوق می گیرد، 
این حقوق را معادل دریافتی »یک کارمند معمولی دولت« 
خوانده و تأکید کرده بود که » وا... این حقوق فاجعه است 
برای نمایندگان و الان باید پرسید چرا نمایندگان از مجلس 
حقوق نمی گیرند و از محل کار قبلی شان حقوق می گیرند؟ 
کاملا واضح است چون حقوق جایی مانند دانشگاه بیشتر از 
حقوق مجلس است. به هر حال اگر ما می گوییم باید مراقب 
فساد باشیم از سوی دیگر باید یک مدیر را تامین کنیم که 
به سمت رانــت نــرود. وی گفت: من نمی دانــم چه کسی 
گفته است 7 تا 8 میلیون تومان حقوق می گیرم اما من پنج 
میلیون و 4۰۰ هزار تومان حقوق می گیرم. در حالی که 
زمانی  در دانشگاه فقط می خوابیدم و 8 میلیون می گرفتم 
اما الان صبح تا شب و دور از خانواده مشغول کار هستم و این 
حقوق مجلس فاجعه است«. در همین حال پایگاه تابناک 
در یادداشتی درباره این اظهارات ایمن آبادی، 4 نکته را به 
وی متذکر شد که خلاصه انتقادات این یادداشت در ادامه 
آمده است: »آقای جعفرزاده متولد سال ۱345 است و قبل 

از این که در 46 سالگی به عنوان نماینده رشت در مجلس 
انتخاب شود سوابقی مانند مدیرکلی جانبازان استان 
گیلان، مسئولیت امور جانبازان شمال غرب تهران بزرگ و 
ریاست مرکز پشتیبانی سازمان جانبازان کشور و بنیاد شهید 
و امور ایثارگران استان گیلان را بر عهده داشته و با مدرک 
کارشناسی ارشد عضو هیئت علمی دانشگاه گیلان بوده 
است. سوال مهم این است که آیا حقوق 8 میلیونی برای یک 
عضو هیئت علمی با چنین شرایطی آن هم در سال ۱39۰ 
بیش از حد معمول نیست؟«تابناک افزوده است: »اگر فرض 
کنیم که حقوق 8 میلیونی آقای نماینده در آن سال با توجه 
به شرایط ایشان منطقی بوده است، آیا می شود دریافت 
چنین حقوقی وقتی که گیرنده آن در دانشگاه می خوابیده 
است را شرعی و حلال دانست؟... آقای جعفرزاده حقوق 
5 تا 8 میلیونی نمایندگان )به غیر از مزایایی چون هزینه 
مسکن، خودرو و اجاره دفاتر در شهرستان و تهران( را ناکافی 
می داند. اگر نماینده ای برای راهیابی به مجلس یک میلیارد 
تومان هزینه کرده باشد، حتی اگر 2۰ میلیون تومان در ماه 
هم حقوق دریافت کند تازه خرج تبلیغات انتخاباتی اش 
را در آورده است! می شود باور کرد که چنین نماینده ای 
حتی به افزایش 7۰ درصدی ادعایی حقوق نمایندگان 
مجلس راضی باشد؟ آقای جعفرزاده مدعی شده است که 
اگر می خواهید مدیران به فساد کشیده نشوند باید آن ها 
را تامین کرده و به آن ها حقوق بیشتر پرداخت. برای فاسد 
نشدن کارگری که چندین ماه است حداقل حقوق قانون کار 

وی نیز پرداخت نشده است، چه باید کرد؟!«

4 پرسش تابناک از نماینده معترض به کم بودن حقوقش! 
اهدای سنگ پا به ایمن آبادی از سوی بسیج  دانشجویی

فائقه انوار - انتصاب 
نژاد  فریدون وردی 
از سوی رئیس دفتر 
به  جمهوری  رئیس 
سمت مشاور رسانه 
ای این دفتر واکنش 
هــای متفاوتی را در 
پی داشت. از یک سو 
ــای حامی  رســانــه ه
ــا استقبال  ب ــت  دولـ
ــن انتصاب  آن  ای از 
ــت  امید  ــش ــازگ ب را 

خواندند و از سوی دیگر رسانه های منتقد دولت این 
تصمیم را درراستای کاهش فشارهای جریان سیاسی 

حامی معاون اول رئیس جمهور تعبیر کردند.
 در همین حال عبدا... ناصری با بیان این که اگر این 
انتصاب تشریفاتی نباشد، گفت: این اقدام در ترمیم 

تیم رسانه ای دولت امیدوار کننده است .
ناصری در پاسخ به این سوال که آیا انتصاب فردی چون 
دکتروردی نژاد به عنوان مشاور رسانه ای رئیس دفتر 
رئیس جمهور و قبل تر از آن، حضور محمد قوچانی 
رامی توان نشانه ترمیم یا پاسخ به انتقادات به عملکرد 
تیم رسانه ای دولت تعبیر کرد؟ گفت: با انتخاب وردی 
نژاد به عنوان مشاور رسانه ای آقای واعظی امیدوار 
شدم اما منوط به این که، این یک پست تشریفاتی و مثل 

سایر مشاورهای دیگر نباشد.
 وردی نــژاد ازیــک طرف قابلیت های رسانه ای اش 
ازهمه کسانی که در نهاد ریاست جمهوری و دفتر 
ــد  بیشتر است  و از طرف  رئیس جمهور حضور دارن
دیگر، جرئت و شهامت فوق العاده ای در وادی جنگ 
روانی و رقابت های رسانه ای دارد. از این رو، اگر شغل 
وی تشریفاتی نباشد و آقای رئیس جمهور و رئیس دفتر 
ایشان فعالیت های رسانه ای دفتر را به عهده وردی 
نژاد بگذارند و حتی یک گام جلوتر ، وظیفه سخنگویی 
دولت را به او بدهند می توان گفت که دولت برخلاف 
پنج سال گذشته از نظر اطلاع رسانی و اعتمادسازی 

افکار عمومی از انفعال خارج خواهد شد.
این فعال رسانه ای اصلاح طلب در این باره که به نظر 
شما چه آفاتی گریبانگیر تیم رسانه ای دکترروحانی 
است؟ گفت: تیم رسانه ای دولت  نه تنها برنامه روشن 
و مدونی در این عرصه نــدارد بلکه فاقد آمادگی در 
برخورد با فضاسازی ها علیه دولت است ، از طرف دیگر، 
ابتکاری هم در برخورد با فضاسازی ها علیه دولت در 
این تیم دیــده نمی شــود. البته این خوش شانسی یا 

روحانی  شانسی  بد 
بــوده که شبکه های 
پــیــروزی  اجتماعی 
برای  را  اردیبهشت 
ــان  ــغ ایــشــان بــه ارم

آوردند. 
ــن بــاره که  وی در ای
برخی از روزنامه ها از 
تغییرات و انتصابات 
اخیر دولت استقبال  
بازگشت  مثابه  به  و 
امید به دولت عنوان 
کرده اند، شما با این تعبیر موافق هستید؟ گفت: این 
موضوع بستگی به شخص  رئیس جمهور دارد. برای 
مثال آقای فرجی دانا فردی موفق و کم نظیر در نظام 

آموزشی ماست.
 در دوره اول بعد از استیضاح هم عنوان مشاورت 
داشته اســت امــا مهم ایــن اســت که تا چه حد از این 
ظرفیت در حوزه نظام آموزشی و برنامه ریزی کشور 
استفاده شود. البته من خیلی جمع بندی مثبتی از 
این موضوع ندارم.  نکته مهم این است که پست ها و 
انتصابات اخیر به غیر از آقای ترکان و وردی نژاد که 
مسئولیت جدیدی گرفته اند، بقیه در مناصب خود 
ابقا شده اند. بنابر این باید دید وزیران مربوط و آقای 
روحانی از ظرفیت مشاورت های آن ها استفاده می 

کنند یا خیر؟

تغییرات ادامه دارند 	 
در همین حال خبرگزاری مهردر گزارشی با اشاره به 
انتصاب وردی نژاد به عنوان مشاور رسانه ای واعظی 
رئیس دفتر دکتر روحانی با اعتقاد به این که  سرعت 
تغییرات در تیم رسانه ای دولت شدت گرفته و به زودی 
سایر مدیران ارشد این حوزه که از دولت قبلی باقی 
مانده اند تغییر خواهند کرد،پیش بینی کرد: شنیده 
می شود گزینه های نهایی برای چند مدیریت ارشد تیم 
رسانه ای دولت تعیین شده و به زودی اعلام می شود. 
این تغییرات برای کاهش فشارهای جریان سیاسی 
حامی معاون اول رئیس جمهور به ویــژه کارگزاران 
سازندگی و احزاب اصلاح طلب در حال اجراست.مهر 
نوشت: بر اساس شنیده ها فرزند یکی از مسئولان فقید 
سیاسی کشور که از حامیان اصلی روحانی محسوب 
می شود نقش محوری در اجرای سناریوی تغییرات 
تیم رسانه ای دولت داشته و تمام انتصابات با اعلام و 

هماهنگی وی انجام می شود.

واکنش ها به حضور وردی نژاد به عنوان مشاور رسانه ای رئیس دفتر دولت 

ناصری : انتخاب وردی نژاد امیدوارم کرد 

مهر: فرزند یکی از مسئولان فقید نقش محوری در تغییرات تیم رسانه ای دولت دارد 

...سیاست خارجی
ناظم دباغ : رایزنی برای باز شدن مرزهای 
مشترک ایران و اقلیم کردستان ادامه دارد 

انوار- نماینده منطقه کردستان عراق در تهران با اشاره 
به این که رایزنی برای باز شدن مرزهای مشترک ایران و 
اقلیم کردستان ادامه دارد ،گفت : باز شدن وآغاز فعالیت در 
مرزها منوط به توافق حکومت عراق و اقلیم کردستان است . 
در همین حال روزگذشته سرکنسولگری ایران در اربیل در 
اطلاعیه ای اعلام کرد که مرز باشماق در مریوان برای تردد 
و تجارت باز است و اتباع عراق با روادید از مرز خسروی امکان 
تردد دارند. در عین حال ناظم دباغ نماینده منطقه کردستان 
عراق در تهران درگفت وگو با خراسان با اشاره به رایزنی های 
منطقه کردستان با جمهوری اسلامی ایران ، گفت : در این 
مرحله جمهوری اسلامی ایران با باز شدن مرزها موافقت 
کرده است .وی افزود: اما باز شدن مرزها و آغاز فعالیت در 
آن ها منوط به توافق حکومت عراق و اقلیم کردستان است . 
ناظم دباغ افزود: هم اکنون فقط مرز باشماق در مریوان باز 
است .وی در پاسخ به این سوال که آیا زمانی را می توان برای 
باز شدن مرزهای مشترک ایران با منطقه کردستان عراق 
پیش بینی کرد؟ گفت: خیر ، نمی توان زمان دقیقی را پیش 
بینی کرد اگرچه رایزنی ها درحال انجام است . نماینده 
منطقه کردستان در ایران همچنین درباره اعتراضات اخیر 
مردمی در این منطقه گفت: تاحدی حکومت آرامش را در 
اقلیم به وجود آورده است اما حکومت اقلیم و تشکیلات 
سیاسی که پیگیر ایــن اعتراضات اســت باید ازهرگونه 
خشونت پرهیز کند.وی درباره اطلاعیه کنسولگری ایران 
درمنطقه کردستان گفت که از اتباع ایرانی خواسته که از 
محل اعتراض ها دوری کنند چراکه کسانی درصدد خراب 

کردن روابط بین ایران و اقلیم هستند .


